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家－永恒的喜悦 Home means a lot to me. “Be it ever so humble,

there is no place like home.” I appreciate the warmth of my home,

and regard it as one of the brightest and dearest spots on earth. It is

the place where I can take refuge whenever I meet with difficulties,

failures and even frustrations in my daily life. At home, my dear

parents and brothers and sisters will comfort me and cheer me up.

And with their concern and encouragement, I will regain my

self-confidence and muster up all my strength and courage to face

the stern realities of life. To me, home is forever a joy where I can

always find love, understanding, care and help. 家对我意义重大。

「不管家是多么简，家是世界上最好的地方。」我珍视家庭

温暖，并且认为家是世界上最光辉的地方之一。每当我在日

常生活中遭遇到困难、失败甚至挫折时，家就是我寻求庇护

之所。在家中，我亲爱的父母和兄弟姊妹会安慰我a、鼓励我

。而有了他们的关心与鼓舞，我将恢复自信，并能鼓能我的

所有的力量和勇气，来面对严酷的生活现实。对我而言，家

永远是一种喜悦，我总是可以在其中找到爱、了解、关怀与
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